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Z á p i s 

 
z 17. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 16. 12. 2010 od 11hod. v zasedací místnosti  
Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, a.s. 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Ing. Miroslav Uchytil, Mgr. Zdeněk Jonáš, Josef Marek 
 
   
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů       Dlab 
4. Prioritace dálnic a silnic I.třídy v KHK    Ing. Hofhansl, Ph.D. 
5. Dispečink integrovaného dopravního systému T-Mapy  Mgr. Trhoň 
6. Podpůrné informační technologie pro údržbu silnic v ČR p.Cvrkal. Ing.Němec 
7. Rozsah dopravní obslužnosti v KHK pro rok 2011  Ing.Záleský 
8. Informace k průběhu zimní údržby silniční sítě v KHK  Ing. Štěpán, Ing  Zima 
9.  Různé 

 
Jednání v 11 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné a poděkoval SÚS KHK za přípravu 
místnosti a občerstvení při tomto zasedání.  
 
 
Přítomno bylo 9 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 17. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 17. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
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Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jan Janeček – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
Ing. Hofhansl, Ph.D. – CityPlan 
Mgr. Trhoň – T-mapy 
p.Cvrkal – SÚS Pardubického kraje 
Ing.Němec – SÚS Pardubického kraje 
Ing. Jeřábek- Ceda 
Ing. Vranka – T-mapy 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Petra Kuříka 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
 
Předseda výboru pro dopravu pan Vlastimil Dlab navrhnul předřadit bod č. 6 Podpůrné informační 
technologie pro údržbu silnic v ČR před bod č. 4 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0  
 
 
 
K bodu 6 
Podpůrné informační technologie pro údržbu silnic v ČR  
 
Návrh – Podpůrné informační technologie pro údržbu silnic v ČR  
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Pan Ing. Němec a pan Ing. Cvrkal ze SÚS Pardubického kraje, přítomným prezentoval nové 
informační technologie pro údržbu silnic. Velice dobrou zkušenost vznesli na METEO stanice 
s kamerovým systémem včetně infra reflektoru s plnou výbavou. Dle výsledků tak SÚS 
Pardubického kraje ušetří až 70% nákladů za výjezd do terénu. Pan Ing.Cvrkal také  informoval 
o využití ledořezu a zkušenosti s ním. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0  
 
 USNESENÍ 17/37/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  podpůrné informační technologie pro údržbu silnic v ČR 
II.  u k l á d á  
  panu Vlastimilu Dlabovi, předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje a panu Josefu Ješinovi, členu Rady 
Královéhradeckého kraje jednat se SÚS Královéhradeckého kraje o možnostech 
využití některých prvků této prezentace 

 
 
K bodu 4 
Prioritace dálnic a silnic I. třídy v KHK  
 
Návrh – Prioritace dálnic a silnic I. třídy v KHK  
 
Pan Ing. Ing. Hofhansl, Ph.D. ze společnosti City Plan prezentoval materiál, kdy předmětem je 
sestavení prioritních staveb dálnic a silnic. 
Mezi členy výboru došlo k diskuzi ohledně priorit Královéhradeckého kraje, kdy preferencí je 
dostavba D11 a obchvat Náchoda. 
 
K 17. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Ing. 
Vladimír Záleský. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  1 
 
 USNESENÍ 17/35/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  Prioritace dálnic a silnic I.třídy v KHK, s tím, že nadále budeme preferovat 

dostavbu D11 a obchvat Náchoda. 
II.  d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje držet priority, dostavbu D11 a obchvat Náchoda 

.  
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K bodu 5 
Dispečink integrovaného dopravního systému T-Mapy  
 
Návrh – Dispečink integrovaného dopravního systému T-Mapy  
 
Materiály k bodu dispečink integrovaného dopravního systému T-MAPY, který prezentovali pan 
Mgr.Trhoň a pan  Ing. Vranka ze společnosti T-MAPY s panem Ing. Jeřábkem ze společnosti 
Ceda jsou přílohou zápisu. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 USNESENÍ 17/36/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  dispečink integrovaného dopravního systému T-Mapy 
 
 
 
K bodu 7 
Rozsah dopravní obslužnosti v KHK pro rok 2011  
 
Návrh – Rozsah dopravní obslužnosti v KHK pro rok 2011  
 
S rozsahem dopravní obslužnosti pro rok 2011 přítomné seznámil pan Ing. Záleský.  
 
U autobusové dopravy v částce 263.800.000 Kč, u drážní dopravy 5.395.695,3 vlkm a u 
Viamontu 112 tis. vlkm. 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 USNESENÍ 17/38/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit rozsah dopravní obslužnosti 

pro rok 2011, u autobusové dopravy v částce 263.800.000 Kč, u drážní dopravy 
5.395.695,3 vlkm a u Viamontu 112 tis. vlkm.  
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K bodu 8 
Informace k průběhu zimní údržby silniční sítě v KHK  
 
Návrh – Informace k průběhu zimní údržby silniční sítě v KHK  
 
 
Pan Ing. Miloš Štěpán společně s panem Ing. Petrem Zímou, seznámili přítomné o nynějším 
průběhu zimní údržby za období od 20. 11. 2010. 
Od 23. 11. 2010 došlo na SÚS KHK k ostrému zimnímu režimu, od 24. 11. 2010 pracují naplno 
všechny cestmistrovství.  
 
Dále přítomným sdělil, že nynější spotřeba soli k 16. 12. 2010 je 7tis. tun. 
 
V příloze zápisu tabulka s přehledem vybraných ukazatelů ZÚS. 
 
  
Z 17. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Petr 
Kuřík. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
 USNESENÍ 17/39/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informace k průběhu zimní údržby silniční sítě v KHK 
 
 
K bodu 9 
Různé  
 
Návrh – Termíny jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje na rok 
2011 
 
Termíny:  
  3. 2. 2011 
17. 3. 2011 
28. 4. 2011 – SÚS 
  9. 6. 2011 
15. 9. 2011 
  3. 11. 2011 – SÚS 
15. 12. 2011 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  9 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
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 USNESENÍ 17/40/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  termíny jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

na rok 2011.  
Termíny: 3. 2. 2011, 17. 3. 2011, 28. 4. 2011 - SÚS, 9. 6. 2011, 15. 9. 2011, 3. 11. 
2011 - SÚS, 15. 12. 2011 
 

 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru, popřál 
krásné svátky a vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 14:30 hodin 
jednání ukončil.  

 
  

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


